



The Centre

**FONDATION ROBERT  
SCHUMAN**

FR

## **L'Union européenne après la Présidence française**

**Débat avec Graham Watson, Président du parti de l'Alliance des Démocrates et des Libéraux pour l'Europe (ADLE) au Parlement européen et Jean-Dominique Giuliani, Président de la Fondation Robert Schuman**

**Débat modéré par Bertrand Deprez, The Centre**

**Lundi 5 mai de 18:00 à 19:30**

**Le débat sera suivi par un cocktail**

The Centre et la Fondation Robert Schuman sont heureux de vous inviter à un débat sur les défis de la prochaine Présidence française de l'Union européenne. Graham Watson et Jean-Dominique Giuliani viendront débattre des priorités de la prochaine Présidence de l'UE à la lumière des grands enjeux européens qui vont jalonner les prochains mois.

Les intervenants s'exprimeront en français et prendront les questions en français et en anglais (sans interprétation).

Pour vous inscrire, veuillez envoyer un email avec «Présidence française» en titre de message et indiquez clairement votre nom et votre organisation à [meet@thecentre.eu](mailto:meet@thecentre.eu).

Cette invitation est personnelle. Si vous souhaitez qu'une autre personne de votre organisation assiste au débat, veuillez nous envoyer son nom et ses coordonnées.

Pour plus d'information sur The Centre, veuillez visiter notre site internet : [www.thecentre.eu](http://www.thecentre.eu)

**The Centre**  
**22 avenue Marnix**  
**B-1000 Bruxelles**  
[www.thecentre.eu/directions](http://www.thecentre.eu/directions)



The Centre

**FONDATION ROBERT  
SCHUMAN**

**EN**

## **The European Union after the French presidency**

**Debate with Graham Watson, Leader of the Alliance of Liberals and Democrats for Europe in the European Parliament and Jean-Dominique Giuliani, President of the Robert Schuman Foundation**

**Debate chaired by Bertrand Deprez of The Centre**

**Monday 5 May from 18:00 to 19:30**

**The debate will be followed by a reception**

The Centre and the Robert Schuman Foundation invite you to a debate on the challenges facing the next French Presidency of the European Union. Graham Watson and Jean-Dominique Giuliani will discuss the presidency's priorities in light of the issues at stake for the EU.

The discussion will be in French. The speakers will take questions in French and English (with no interpretation).

To register, please send an email with "French Presidency" in the subject field and stating clearly your name and organisation to: [meet@thecentre.eu](mailto:meet@thecentre.eu)

Please note that this invitation is personal. Should you wish for another person from your organisation to attend, please send us their name and contact details.

For further information on The Centre, please visit [www.thecentre.eu](http://www.thecentre.eu).

**The Centre**  
**Avenue Marnix 22**  
**B-1000 Brussels**  
[www.thecentre.eu/directions](http://www.thecentre.eu/directions)